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Geacht college, 

In een artikel in Trouw van eind januari worden de huisvestingsproblemen van huisartsen aan de 

orde gesteld. Uit onderzoek blijkt dat 77% van de huisartsen problemen heeft om hun praktijk uit te 

breiden of om een nieuwe praktijkruimte te beginnen. Ruim 40% geeft aan geen ruimte beschikbaar 

te hebben voor praktijkondersteuners of kunnen geen plaats bieden aan huisartsen in opleiding. 

Vastgoed is duur en de vergoedingen per patiënt nopen de huisartsen te kiezen voor goedkope bouw 

buiten de dorps kernen, terwijl juist een huisarts in het midden van de wijk hoort te zitten, centraal 

en makkelijk te bereiken voor zijn patiënten. Ook het beschikbaar stellen van zogenaamde 

beschikbaar gestelde ruimte voor huisartsenpraktijken en of gezondheidscentra, worden vaak hoge 

huurprijzen voor verlangd. 

Gemeenten sturen de huisartsen van het kastje naar de muur en verwijzen vooral naar Funda of 

commerciële partijen. Huisartsen zouden dat echter niet kunnen betalen volgens het artikel. 

Wij stellen dan ook op basis van artikel 42 de volgende vragen: 

• Herkent u de hierboven geschetste situatie en is deze ook van toepassing op de 
huisartsen uit onze gemeente? 

• De huisvestingsproblematiek heeft vaak tot resultaat dat er patiëntenstops ingevoerd 
worden, is er ook sprake van patiëntenstops versus een tekort aan huisartsen? 

• Indien dit een herkenbaar probleem is ziet u dan mogelijkheden hier wat aan te doen? 

 

Namens het CDA 
Roel van den Broek 
Raadslid CDA Barneveld 
Tel 06-53527225 


